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 اقدامات آبفای شهرستان قدس برای تابستان 

علی کیوانی – قدس ، در پی نزدیک شدن به فصل گرم سال، 
جلسه ای میان مدیر آبفای شهرستان قدس، بهزاد رضوانی، و 
فرماندار این شهرستان، فاتحی نژاد، برگزار شد تا در خصوص 
تأمین آب شرب و مدیریت منابع آبی شهرستان گفتگو شود.

در ای��ن دی��دار فرماندار شهرس��تان قدس، ب��ا تاکید بر اهمیت 
نقش آبفا در فصل تابستان، بر لزوم اقدامات لازم برای تامین 
آب ش��رب پایدار و راحتی ش��هروندان تاکید کرد.مدیر آبفای 
شهرس��تان قدس در پاس��خ، گزارش مفصلی از وضعیت آب 
ش��رب شهرس��تان ارائه داد. به گفته رضوانی، هم  اکنون تأمین 
آب ش��رب شهرس��تان از طریق ۵۶ حلقه چاه انجام می ش��ود و 
طی دو سال گذشته ۱۲ حلقه چاه جدید حفر و راه اندازی شده 
است.او همچنین بر لزوم مدیریت مصرف آب و فرهنگ سازی 
در ای��ن زمین��ه تاکی��د کرد و گفت: دفت��ر روابط عمومی آبفای 

غرب تهران ضمن برنامه ریزی منس��جم و مس��تمر با فرهنگ 
سازی و آگاهی رسانی در خصوص منابع آبی با تشکیل اکیپ 
ه��ای همی��اران آب و اعزام آنان به مدارس، ادارت، مس��اجد و 
اماکن عمومی و آموزش و اخطار به مشترکین پر مصرف و بد 
مصرف همچنین تبلیغات محیطی گسترده اقدامات موثری را 
انجام می دهد.رضوانی در ادامه به پروژه جمع  آوری فاضلاب 
شهرس��تان اش��اره کرد و گفت، ظرفیت مدول اول تصفیه  خانه 
تکمیل شده و تلاش می  شود با بهینه سازی این مدول و آغاز 
ساخت مدول دوم، مشکل فاضلاب شهرستان مرتفع شود.در 
پایان این دیدار، فرماندار قدس از تلاش  های آبفا برای تأمین 
آب شرب مردم قدردانی کرد و خواستار ادامه اجرای پروژه های 

آب و فاضلاب در شهرستان شد

نخستین رویداد فنی و تخصصی بهره برداران 
پالایشگاه های گاز کشور 

بندرعباس- خبرنگارتجارت-مدیرعامل ش��رکت پالایش گاز 
س��رخون و قش��م از برگزاری نخستین رویداد فنی و تخصصی 
بهره برداران پالایش گاز کشور به میزبانی این شرکت خبر داد. 
فواد حمزوی گفت: شرکت کنندگان در قالب ۱۸ تیم متشکل 
از نیروهای زبده بهره برداری پالایش��گاه های گاز کش��ور۲۶ 
تا ۳۱فروردین ماه س��ال ۱۴۰۴ در فضای عملیاتی با یکدیگر 

رقابت خواهند کرد.
وی با اشاره به کارنامه درخشان پالایشگاه گاز سرخون در بخش 
های مختلف تولید و بهره وری و همچنین بستری تاثیرگذار به 
جهت توانمندس��ازی مدیران و متخصصان کارآمد و ارزنده در 
صنعت گاز کشور، افزود: انجام امورات داوری، نظارت و ارزیابی 
مراحل عملی نخس��تین رویداد فنی و تخصصی بهره برداران 
پالایش��گاه های گاز کش��ور بر عهده کارشناسان و متخصصان 
توانمند و باتجربه شرکت پالایش گاز سرخون و قشم می باشد.

وی در ادامه کارکنان بهره برداری را سربازان خط مقدم تولید 
پایدار پالایشگاه ها دانست وافزود: این رویداد فنی و تخصصی 
ب��ا هدف ارتقای س��طح دانش فن��ی و عملیاتی، تقویت روحیه 
کار گروهی و بهبود توانمندی های تخصصی، افزایش انگیزه 
در جهت رقابت س��ازنده بین بهرهبرداران پالایش گاز کش��ور 
برگزار می شود.وی با اشاره به تاکید معاون وزیر و مدیرعامل 
ش��رکت مل��ی گاز ایران در زمینه برگ��زاری این رویداد مهم و 
راهبردی برای نخستین بار در صنعت گاز کشور، تصریح کرد: 
این برنامه گامی مهم در راستای هم افزایی و انتقال تجربیات 
در بین نیروهای تلاشگر و سخت کوش بهره برداری پالایشگاه 

های گاز است.
 

محکومیت 818 میلیون ریالی قاچاقچی غذای 
حیوانات در همدان

رییس تعزیرات حکومتی شهرستان کبودرآهنگ از محکومیت 
۸۱۸ میلیون ریالی قاچاقچی غذای حیوانات خبر داد.به گزارش 
رواب��ط عموم��ی اداره کل تعزیرات حکومت��ی همدان، محمد 
فضلعلی گفت: ش��عبه اول بدوی و ویژه رس��یدگی به تخلفات 
قاچ��اق کالا و ارز شهرس��تان کبودرآهن��گ پرونده حمل ۳۰۰ 
کیلوگرم غذای گربه به ارزش ۴۰۹ میلیون ریال را رس��یدگی 
کرد.رییس تعزیرات حکومتی کبودرآهنگ افزود: شعبه پس از 
رسیدگی و با توجه به ارائه نشدن مدارک گمرکی، اتهام حمل 
کالای قاچاق را محرز و متخلف را علاوه بر ضبط کالا کشف 
ش��ده به پرداخت ۴۰۹ میلیون ریال جزای نقدی محکوم کرد.

فضلعلی گفت: همچنین ش��عبه در ازای ضبط خودرو حامل ، 
به دلیل بیش��تر بودن ارزش خودرو از کالای قاچاق متخلف را 
مع��ادل ارزش کالا ب��ه پرداخ��ت ۴۰۹ میلیون ریال جریمه و در 
مجم��وع ب��ه پرداخت ۸۱۸ میلی��ون ریال جزای نقدی محکوم 
کرد.ریی��س تعزیرات حکومت��ی کبودرآهنگ افزود: با گزارش 
ماموران پاسگاه انتظامی کبودرآهنگ پیرامون کشف محموله 
کالای قاچاق از یک خودرو س��واری ، پرونده این تخلف برای 

رسیدگی به تعزیرات حکومتی ارسال شده بود . 

اخبار کوتاه

شهرستان 

آغازبهکارقرارگاهرصد٢٤ساعتهمصرفبرقگیلانخواهرخواندگی"خرمآباد" و"لیدا" بلاروس
 تجارت: ش��هردار خرم آباد گفت: ش��هرهای "خرم آباد" و " لیدا" بلاروس از نظر 
موقعیت تاریخی و طبیعی شباهت های زیادی با یکدیگر دارند و در همین راستا 
تفاهم نامه خواهرخواندگی میان آنها منعقد می ش��ود.داریوش بارانی بیرانوند در 
دومین جلس��ه ش��ورای معاونان و مدیران ش��هرداری در سالن جلسات شهرداری 
اظه��ار کرد: ش��هر "لی��دا" بلاروس از نظربرخ��ورداری از دریاچه و قلعه تاریخی 
ش��باهت هایی با خرم آباد دارد.وی با اش��اره به اشتراکات فرهنگی و سیاسی میان 
ایران و بلاروس افزود: در این راستا روزهای دوشنبه و سه شنبه هفته جاری یک 

هیات ۶  نفره به دعوت استاندار لرستان و با همراهی سفیر، کاردار سوم و مشاور از کشور بلاروس به منظور انعقاد 
تفاه��م نام��ه خواهرخواندگی این ش��هرها به خرم آباد خواه��د آمد.بارانی بیرانوند عنوان کرد: برنامه ریزی کامل و 
هدفمند برای این دیدار ضروری بوده و لازم اس��ت گزارش جامعی از وجوه اش��تراک و ظرفیت های همکاری در 
حوزه دیپلماس��ی ش��هری، گردش��گری و تعاملات اقتصادی تهیه و ارائه شود.ش��هردار خرم آباد همچنین با اشاره 
به تحقق پروژه بازگش��ایی خیابان ۱۷ ش��هریور، آن را از جمله اقدامات دش��وار اما موفقیت آمیز ش��هرداری دانست 
و افزود: انتظار می رود س��ایر پروژه ها نیز با همین رویکرد، س��رعت و کیفیت، اجرایی ش��وند چراکه مدیریت موثر 

زمان و برنامه ریزی منسجم، شرط اصلی پیشبرد مطلوب پروژه های عمرانی است.

 گیلان-فرحی؛ در راس��تای پیاده س��ازی برنامه اقدام ۳۶ محوره مدیریت مصرف 
وزارت نیرو، مس��عود صادقی خمامی مدیر عامل ش��رکت توزیع نیروی برق گیلان 
ضمن حضور در مرکز پایش پیش��رفته این ش��رکت، از آغاز به کار قرارگاه رصد ۲۴ 
ساعته مصرف برق استان خبر داد.وی تصریح کرد: از ابتدای سال گذشته تا کنون 
به دنبال بس��ط رویکرد علمی و نوآورانه در س��طح ش��رکت توزیع نیروی برق استان 
گیلان هستیم و افتتاح مرکز پایش مصرف برق در سال گذشته گامی مهم در این 
راستا بود.صادقی گفت: باهدف پیاده سازی برنامه اقدام ۳۶ محوره مدیریت مصرف 

وزارت نیرو و پیش از آغاز برنامه مدیریت بار تابستان ۱۴۰۴ قرارگاه رصد ۲۴ ساعته مصرف برق استان، در مرکز پایش 
این شرکت مورد بهره برداری قرار گرفت و بصورت رسمی آغاز به کار کرد.مدیرعامل توزیع برق گیلان افزود: پایش 
مصارف سرمایش��ی، روش��نایی مازاد و برق های غیر مجاز در کل اس��تان بر عهده این قرارگاه اس��ت و نقش راهبری و 
کلیدی در اجرای برنامه های مدیریت پیک تابستان خواهد داشت.وی از این قرارگاه، بعنوان قلب تپنده شرکت توزیع 
نیروی برق گیلان در فصل گرم پیش رو یاد کرد و افزود: استفاده از زیرساخت های هوشمند سازی و رویت پذیری 
استان بهمراه سامانه GIS ، سامانه اسکادا، سامانه اتوماسیون پست ها و.... اصلی حیاتی است که خوشبختانه توزیع 

برق گیلان در سال گذشته عملکرد و دستاورد چشم گیری در این زمینه ها داشته است.  

 ش��هره حق��ی – تجارت: مدی��رکل بنادر و دریانوردی 
امیرآباد پس از دیدار با مدیران ش��رکت س��یمان جوین 
و نشس��ت مش��ترک با مس��ئولین راه آهن ش��مال، از 
تس��هیل و تس��ریع حمل سیمان این شرکت و صادرات 
ب��ه کش��ورهای CIS بصورت حمل ریل��ی خبر داد.به 
گ��زارش رواب��ط عمومی اداره کل بن��ادر و دریانوردی 
امیرآباد، محمد علی موسی پور گرجی با اعلام این خبر 
گفت: با هدف افزایش سهم صادرات و جابجایی سیمان 
از ش��رکت های فعال اس��تان مازندران و اس��تان های 
همجوار و همچنین بهره مندی از شبکه ریل سراسری 
به دنبال تسهیل و تعامل بیشتر با تولیدکنندگان سیمان 
هس��تیم تا محصولات تولیدی خود را از طریق حمل 
ریلی به بندر امیرآباد منتقل و سپس با استفاده از شناورها 
به کشورهای حوزه CIS صادر نماییم. مدیر کل بنادر 

و دریانوردی امیرآباد با اش��اره به اس��تفاده س��یمان در 
صنایع و اقتصاد و نیاز روزافزون جوامع به این محصول 
پرمصرف اظهار کرد: بندر امیرآباد با ایجاد زیرس��اخت 
ها و موقعیت مناسب و نزدیکی به کارخانجات سیمان، 
آمادگی خود را جهت  انبارش و صادرات این محصول به 
عنوان یک کالای مهم صادراتی اعلام داشته و حاضر 
به همکاری با سایر دستگاه های ذیربط جهت تسریع 
و تس��هیل در امر صادرات می باش��د.وی خاطر نش��ان 
کرد: کارخانجات س��یمان اس��تان های سمنان، تهران 
و خراس��ان قابلیت حمل ریلی و انتقال س��یمان به بندر 
امیرآباد را دارند و با ارتباط و تعامل موثر بین دس��تگاه 
ها، شناسایی گلوگاه های مسیر، تسهیل در امر صادرات 
و ارتق��اء ت��وان تجهیزاتی از زمان بارگیری تا تخلیه در 
بندر و نیز ایجاد خط س��یر منظم در مس��یر کارخانه تا 
بندر، فرصت بس��یار مناس��بی اس��ت تا میزان صادرات 
این محصول افزایش یابد.گفتنی است در این نشست 
مسئولین راه آهن شمال نیز اظهار داشتند، آماده هرنوع 
همکاری جهت رونق و توسعه صادرات سیمان خواهند 
بود و اظهار امیدواری کردند با تهیه بس��ته تش��ویقی و 
قیمت رقابتی از سوی راه آهن جمهوری اسلامی ایران، 
برنامه رشد ۲۵ درصدی حمل کالا از بنادر بصورت ریلی 

طبق برنامه هفتم توسعه محقق گردد. 

رییس کمیس��یون برنامه و بودجه ش��ورای اس��لامی 
شهر گفت: پروژه های مختلف سرمایه گذاری شهری، 
به ویژه در بخش مسکن و زیرساخت های شهری، در 
دست اقدام است و به زودی فراخوان جذب سرمایه گذار 

برای چندین پروژه بزرگ انجام خواهد شد. 
عمار ایزدیار، در خصوص تحقق ش��عار س��ال ۱۴۰۴ 
تح��ت عنوان »س��رمایه گذاری ب��رای تولید« اظهار 
کرد: ش��وراهای اس��لامی شهر باید به عنوان نهادهای 
سیاس��ت گذار نق��ش فعال��ی در پیش��برد طرح ه��ای 
س��رمایه گذاری و توس��عه ش��هری ایفا کنند.به گفته 
وی، در راس��تای ای��ن ش��عار، طرح ه��ای مختلفی در 
ح��وزه س��رمایه گذاری و مش��ارکت های ش��هری در 
دس��ت بررس��ی و اجراست که به ویژه در بخش مسکن 
و زیرساخت ها تمرکز دارند. ایزدیار به ماده ۱۵ آیین نامه 
اجرایی ماده ۱ قانون درآمدهای پایدار اشاره کرد که به 
شهرداری ها این اجازه را می دهد در چارچوب قوانین و 
با تصویب ش��ورای اس��لامی شهر، زمین ها و املاک را 
به منظور مشارکت در پروژه ها، تهاتر و سرمایه گذاری، 
واگ��ذار ی��ا مبادل��ه کنند.  وی افزود: این فرآیند با توجه 
به مطالبات ش��هرداری از اش��خاص حقیقی و حقوقی، 
اعم از دولتی و غیردولتی، می تواند در قالب پروژه های 
مختلف ش��هری و با دریافت تضمین های لازم انجام 

شود. رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورا همچنین 
ب��ه ل��زوم تهیه و ابلاغ دس��تورالعمل اجرایی برای این 
فرآیند توس��ط وزارت کش��ور و شورای عالی استان ها 
تأکید کرد و افزود: این دستورالعمل باید به زودی آماده 
و ابلاغ ش��ود تا زمینه برای اجرای پروژه های ش��هری 
و جذب س��رمایه گذار فراهم ش��ود. ایزدیار به برخی از 
پروژه های مهم س��رمایه گذاری که در سال گذشته به 
تصویب شورا رسیده اند، اشاره کرد و افزود: پروژه هایی 
همچون س��اخت زمین تنیس در پارک مکعب، زمین 
فوتبال  زیر پل شهدای روحانی، پروژه بین راهی واقع 
در پارک شهید ایرانی در اراضی حصارک پایین، پروژه 
مهر ویلا )مجتمع تجاری مهر ویلا( و پروژه مشارکتی 
مسکونی در شهرک بنفشه از جمله طرح های در دست 

اقدام هستند.  

به دنبال جذب سرمایه گذار و ایجاد فرصت های اقتصادی پایدار هستيم تسهيل صادرات سيمان جوین با استفاده از حمل و نقل ریلی 

 عرب عامری- تجارت: دیدار نوروزی فعالان اقتصادی اس��تان 
س��منان ب��ا حضور اس��تاندار س��منان، رئی��س و اعضای هیات 
نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کش��اورزی، جمعی از 
مدیران کل دس��تگاههای اجرایی، نظامی و انتظامی اس��تان در 

محل اتاق بازرگانی سمنان برگزار شد .
فرج الله معماری، رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی 
اس��تان س��منان ب��ا تأکید ب��ر اهمیت ثبات در سیاس��ت گذاری 
اقتصادی، سال ۱۴۰۴ را فرصتی برای بازنگری در سیاست های 
سرمایه گذاری عنوان کرد.معماری با اشاره به لزوم تقویت نظام 
حقوقی و اقتصادی کشور گفت: »برای موفقیت در ابعاد غیرمالی 
س��رمایه گذاری، نیازمند ثبات در سیاست گذاری ها هستیم. تنها 
متغیرهای مالی تعیین کننده نیستند، بلکه شاخص های غیرمالی 
ک��ه در حیط��ه عملکرد مدی��ران قرار دارند نی��ز باید مورد توجه 
قرار گیرند.«وی همچنین با تأکید بر بهبود تصویر ذهنی ایران 
در فضای س��رمایه گذاری بین المللی، خواستار توسعه دیپلماسی 
اقتص��ادی غیردولت��ی ش��د و از حض��ور گس��ترده صنعتگران و 
تولیدکنندگان اس��تان در این نشس��ت ابراز خرسندی کرد.در این 
دیدار، حادثه معدن دامغان نیز مورد اش��اره قرار گرفت و ضمن 
اب��راز هم��دردی با خانواده های جان باختگان ابراز امیدواری کرد 

که دیگر شاهد چنین وقابعی نباشیم . 

تاکی���د اس���تاندار ب���ر تدوین طرح جام���ع حمایت از  � 
تولی���د

محمد جواد کولیوند، اس��تاندار س��منان نیز در این نشست ضمن 
تس��لیت به مناس��بت حادثه معدن دامغان، از عملکرد مناس��ب 
دس��تگاه های امداد و نجات تقدیر کرد و گفت: »گزارش جامع 
این حادثه ظرف دو هفته آینده به دس��تگاه قضایی ارائه خواهد 
شد«وی با تأکید بر ضرورت وحدت و همدلی بین دستگاه های 
اجرایی، گفت: »برای تحقق ش��عار س��ال، باید طرح جامعی با 
مشارکت سازمان برنامه و بودجه، معاونت اقتصادی استانداری، 
دستگاه های اقتصادی و نظارتی تدوین شود و تا دو هفته آینده 
به تصویب برس��د.«کولیوند همچنین خواس��تار پرهیز مدیران از 
عملکرد جزیره ای ش��د و افزود: »توس��عه سرمایه گذاری در شرق 
و مرکز اس��تان نیازمند مش��وق های مؤثر است. همچنین امکان 
اس��تفاده از زندانی��ان ب��رای جبران کمبود نی��روی کار نیز وجود 
دارد.«وی از مدیران جهاد کشاورزی و منابع طبیعی خواست تا 

در واگذاری زمین به س��رمایه گذاران دارای مجوز تس��ریع کنند و 
از تلاش های اتاق بازرگانی سمنان در پیگیری مطالبات بخش 
خصوصی تقدیر کرد.استاندار سمنان همچنین با اشاره به افزایش 
۲۰۰ هزار میلیارد تومانی سرمایه دولت در بانک ها در سال ۱۴۰۴، 
از شورای هماهنگی بانک های استان خواست تا سهم استان از 

این سرمایه را تعیین و اعلام کنند.

سرمایه بانک های دولتی ۲۰۰ � همت افزایش پیدا 
کرده اس���ت

نماینده مردم ش��اهرود و میامی نیز در این نشس��ت ضمن بیان 
این مطلب که بایستی موانع پیش روی سرمایه گذاری و توسعه 
شناسایی و برطرف شود، گفت: در بودجه ۱۴۰۴ مجلس شورای 
اسلامی، سرمایه بانک های دولتی ۲۰۰ همت افزایش پیدا کرده 
اس��ت، که بایس��تی آثار آن در اس��تان سمنان در قالب تسهیلات 
به تولیدکنندگان دیده شود.احمد عجم در پایان خطاب به اداره 
کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی افزود: امسال سال برجسته کردن 

موضوع تعاونی ها است.

 � نگاه ویژه قوه قضاییه به تولیدکنندگان
در ادامه این نشست، اکبری رئیس کل دادگستری استان سمنان با 
اشاره به تأکید رهبر معظم انقلاب بر اقتصاد در شعارهای سالانه، 
گفت: »باید از ابتدای سال، اقدامات لازم برای تحقق شعار سال 
آغاز ش��ود و تا پایان س��ال ارزیابی دقیقی صورت گیرد.«رئیس 
کل دادگس��تری اس��تان از حمایت قوه قضاییه از تولیدکنندگان 
قانون مدار خبر داد و گفت: »تولیدکنندگان باید با افزایش کیفیت 
محصولات، سهم بیشتری در بازارهای جهانی کسب کنند.«وی 
همچنین از سرمایه گذاران خواست دفاتر خود را در استان مستقر 
کرده و با پرداخت مالیات در اس��تان، در توس��عه اقتصادی منطقه 
س��هیم باش��ند.گلی، دادستان کل استان س��منان نیز با تأکید بر 
کاهش آس��یب های اجتماعی از طریق افزایش س��رمایه گذاری، 
از فعالان اقتصادی خواس��ت مش��کلات خود در حوزه قضایی را 

برای پیگیری و رفع به دادستانی منعکس کنند.

تأکید بر تسهیلگری و تقویت نهادهای حمایتی � 
صادقی، معاون اقتصادی اس��تاندار س��منان با تأکید بر گسترش 

دید س��رمایه گذاران به فراتر از مرزهای اس��تان، از اتاق بازرگانی 
خواس��ت تا س��تاد تس��هیل گری ثابتی برای حمایت از واحدهای 
خرد و متوس��ط تش��کیل دهد.وی ایجاد دفاتر مشترک بین اتاق 
بازرگان��ی و پ��ارک علم و فناوری، توس��عه فن ب��ازار و تمرکز بر 
اش��تغال تحصیل کردگان را از اولویت های سال ۱۴۰۴ برشمرد.

در ادامه، حجت الاسلام رشیدزاده، رئیس سازمان بازرسی استان 
نیز اعلام کرد: »در س��ال گذش��ته مشکلات ۴۶ واحد تولیدی را 
مرتف��ع کرده ای��م. همچنین حق بیم��ه ۱۳ واحد زیر ۵ نفر کارگر 
به صاحبانش��ان بازگردانده ش��د.«وی بر تأمین مالی واحدهای 
تولی��دی و ایف��ای نق��ش اتاق بازرگانی به عن��وان پل ارتباطی با 

سازمان بازرسی تأکید کرد.

 � شعار سال باید عملیاتی شود
جمعه ای، نایب رئیس اتاق بازرگانی س��منان نیز در این نشس��ت 
اظهار داش��ت: »نام گذاری س��ال ۱۴۰۴ با عنوان سرمایه گذاری 
در تولید تنها یک ش��عار نیس��ت، بلکه نقش��ه راهی برای اقدام 
اس��ت.«وی از تحقق تنها ۲۰ درصدی ش��عار س��ال گذشته ابراز 
نارضایتی کرد و خواس��تار برگزاری جلس��ات هفتگی برای پایش 

پیشرفت اقدامات در سال جاری شد.

حضور پررنگ سپاه و بسیج در حمایت از تولید � 
 منصور شوقانی، فرمانده سپاه استان سمنان نیز با اشاره به مسائل 
احصاشده توسط فعالان اقتصادی، حمایت از فرآیند تسهیل گری، 
صدور مجوزها، توسعه نیروگاه های خورشیدی و مبارزه با مفاسد 
اداری را از اولویت های سپاه دانست.وی از ایجاد بیش از ۳۵۹۹ 
فرصت شغلی با همکاری بانک های عامل در سال گذشته خبر 
داد و گف��ت: »در ح��وزه نیروگاه ه��ای خورش��یدی نیز ۳۶۰ پنل 
پنج کیلوواتی توسط بسیج در استان نصب شده است.«شوقانی 
همچنین از برگزاری کنگره ملی ۳ هزار شهید استان سمنان در 
نیمه نخست مهرماه سال جاری خبر داد و خواستار مشارکت ویژه 
دس��تگاه ها و فعالان اقتصادی در این رویداد فرهنگی ش��د.این 
نشس��ت با حضور اس��تاندار، اعضای اتاق بازرگانی، مدیران ارشد 
اجرای��ی، قضای��ی، امنیتی و فرماندهان نظامی و انتظامی برگزار 
شد و با استقبال فعالان اقتصادی و تولیدکنندگان استان سمنان 
همراه بود. در پایان، برخی س��رمایه گذاران به بیان مش��کلات و 

چالش های خود پرداختند. 

دیدارنوروزیفعالاناقتصادیاستان؛

رئیس اتاق بازرگانی سمنان خواستار ثبات در سیاست گذاری اقتصادی شد

سرانه فضای درمان تأمین اجتماعی در یزد کم است
  یزد-  کاظم صادقپور- محمد صالح جوکار در دیدار با مدیرکل 
جدید سازمان تأمین اجتماعی استان یزد، بر ضرورت توجه به 
مشکلات بیمه شدگان و بازنشستگان تأکید کرد.نماینده مردم 
یزد، اشکذر، زارچ و بخش ندوشن در مجلس شورای اسلامی 
با اشاره به اهمیت همدلی در سازمان گفت: بحث همدلی بین 
کارکنان بسیار مهم است. هرچه بتوانیم این همدلی را تقویت 
کنیم، خروجی کار بهتر، ارزش کار بالاتر و اثربخش��ی بیش��تر 
خواهد بود.وی افزود: بسیار مهم است که با مجموعه زیردست 
خود به گونه ای تعامل کنید که با انگیزه و رغبت بیش��تری در 
میدان باشند و خدمات خود را به قشری که هم زحمتکش است 
و ه��م بازنشس��تگانش یک عم��ر کار کرده اند، ارائه دهند.دکتر 
جوکار با اشاره به وضعیت معیشتی بازنشستگان اظهار داشت: 
متأس��فانه امروز مش��کلات زیاد اس��ت. حقوق بازنشستگان به 
اندازه ای نیست که کفاف زندگی شان را بدهد و به مرور زمان، 
این حقوق بس��یار ناچیز ش��ده اس��ت. باید به هر نحوی تلاش 

کنی��م ت��ا جبران کنیم، چه در مجلس و چه 
در دولت. این موضوع در دستور کار ماست.
وی با اشاره به طرح کالابرگ  الکترونیکی 
گفت: کالابرگ های الکترونیکی که شروع 
ش��ده و به دهک های مختلف جامعه داده 
می شود . این نباید مقطعی باشد بلکه باید 
تداوم داش��ته باشد تا مایحتاج اولیه زندگی 

برای همه بازنشستگان و افراد واجد شرایط تأمین شود.نماینده 
مردم در مجلس ش��ورای اس��لامی با اش��اره به مشکلات حوزه 
درم��ان تأمی��ن اجتماعی تصریح کرد: در حوزه درمان، س��رانه 
درمانی برای کارگران و مستمری بگیران در یزد کم است. طبق 
آمارهایی که داریم، ایجاد درمانگاه در اولویت اول و بیمارستان 
در اولویت دوم قرار دارد که باید حتماً این کار صورت گیرد.وی 
با انتقاد از توقف پروژه های درمانی تأمین اجتماعی در اس��تان 
گفت: قرار بود یک درمانگاه تخصصی در آزادشهر احداث شود 

که متأسفانه مسکوت مانده است. همچنین 
بیمارستان تخصصی درمان سرطان که فاز 
اول آن اجرا ش��ده، متوقف ش��ده است. این 
قابل قبول نیس��ت، زیرا اس��تان ما از لحاظ 
انواع سرطان رتبه یک تا سوم را در کشور 
دارد و باید حتماً مراکز درمانی مناسب داشته 
باشیم.دکتر جوکار با اشاره به سهمیه بیمه 
کارگران س��اختمانی اس��تان افزود: طبق آماری که ارائه ش��ده، 
سهمیه استان از ۶۷۰ هزار نفر، تنها ۱۱ هزار نفر است که بسیار 
کم است و حداقل باید دو برابر شود. استان یزد، استانی است که 
پروژه های عمرانی بالایی دارد و این آمار کم به نظر می رس��د.

وی با ابراز نگرانی از آمار بیمه بیکاری در اس��تان گفت: ۲۴۰۰ 
نفر تحت پوش��ش بیمه بیکاری هس��تند که برای اس��تانی که از 
لحاظ رتبه اش��تغال در س��طح بالایی قرار دارد و احتمالًا دومین 
استان کشور است، رقم بالایی محسوب می شود.نماینده مردم 

در مجلس در خصوص مشاغل سخت و زیان آور گفت: وزارت 
کار باید بیندیش��د که ش��رایط س��خت و زیان آور را بردارد. یعنی 
آنچه موجب س��ختی کار می ش��ود باید از بین برود، قانون هم 
همین را می گوید اما باید برابر نظرکمیسیون حقوق کارگر نادیده 
گرفته نشود.دکتر جوکار با اشاره به مشکلات کارفرمایان افزود: 
وضعیت کارفرمایان ما در شرایط فعلی خوب نیست. نقدینگی در 
جامعه کم است و اینکه سازمان تأمین اجتماعی امکان تقسیط 
را برداش��ته، مطلوب نیس��ت. باید از خود سازمان پیگیری کنیم 
که مجدداً این امکان برگردد تا فشار بر کارفرما وارد نشود.وی 
در پایان با اشاره به ضرورت سرمایه گذاری تأمین اجتماعی در 
استان یزد گفت: سرمایه گذاری سازمان در استان یزد علی رغم 
همه مزیت هایی که دارد، متأس��فانه  هیچ اس��ت. بارها اعلام 
کرده ایم که اگر سرمایه گذاری در یزد داشته باشید، از محل سود 
آن بس��یاری از منابع مالی س��ازمان تأمین خواهد ش��د و کسری 

کمتر خواهد شد، اما متأسفانه گوش شنوایی نبوده است.


